



# ການຢັ້ງຢືນສິດໃນການໄດ້ຮັບ Apple Health ຂອງທ່ານ

ຫຼັງຈາກທີ່ທ່ານສະໝັກ ຫຼື ຕໍ່ອາຍຸການຄຸ້ມຄອງ Apple Health (Medicaid) ຂອງທ່ານແລ້ວ, ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບຈົດໝາຍຂໍ້ຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ ເພື່ອຢັ້ງຢືນສິດຂອງທ່ານ. ອັນນີ້ເອີ້ນວ່າ ການທົບທວນການມີສິດພາຍຫຼັງ (Post Eligibility Review, PER).

## ການທົບທວນການມີສິດພາຍຫຼັງ ແມ່ນຫຍັງ?

ການທົບທວນການມີສິດພາຍຫຼັງ (PER) ຊ່ວຍໃຫ້ອົງການການດູແລສຸຂະພາບ (Health Care Authority, HCA) ຢືນຢັນການມີສິດໄດ້ຮັບ ບການຄຸ້ມຄອງ Apple Health ຂອງທ່ານ. PERs ແມ່ນສະເພາະກັບ Apple Health ສໍາລັບຜູ້ໃຫຍ່, ເດັກນ້ອຍ, ບຸກຄົນທີ່ຖືພາ, ແລະ ພໍ່ແມ່/ ຜູ້ດູແລ, ທີ່ຮູ້ຈັກໃນນາມໂຄງການ Modified Adjust Gross Income (MAGI) ຂອງພວກເຮົາ. ໂຄງການເຫຼົ່ານີ້ຖືກນໍາໃຊ້ຜ່ານ Washington Healthplanfinder.

ການມີສິດໄດ້ຮັບສໍາລັບ Apple Health ແມ່ນຖືກກຳນົດໂດຍໃຊ້ຂໍ້ມູນທີ່ທ່ານປະກອບໃນຄໍາຮ້ອງສະໝັກ Washington Healthplanfinder ຂອງທ່ານ. ການຢັ້ງຢືນຜ່ານ PER ອາດຈໍາເປັນໃນເມື່ອຂໍ້ມູນໃນຄໍາຮ້ອງບໍ່ເຂົ້າກັບຖານຂໍ້ມູນລາຍຮັບຂອງລັດ ຫຼື ລັດຖະບານກາງ. PERs ແມ່ນ ປະກອບໂດຍພະນັກງານຂອງອົງການການດູແລສຸຂະພາບ (HCA) ເພື່ອຢືນຢັນການມີສິດໂດຍອີງໃສ່ລາຍໄດ້, ພົນລະເມືອງ, ຫຼືການມີຢູ່ທີ່ຖືກຕ້ອງ ຕາມກົດໝາຍຂອງທ່ານ.

**ຕົວຢ່າງ:** ທ່ານລາຍງານລາຍໄດ້ຂອງທ່ານແມ່ນ \$1,000 ຕໍ່ເດືອນຈາກວຽກໜຶ່ງ, ແຕ່ພະແນກຄວາມປອດໄພແຮງງານ (Employment Security Department, ESD) ສະແດງລາຍໄດ້ຂອງທ່ານແມ່ນ \$1,850 ຕໍ່ເດືອນ. ນີ້ຈະແຈ້ງໃຫ້ HCA ສົ່ງຈົດໝາຍຂໍ້ຢັ້ງຢືນລາຍໄດ້ຂອງທ່ານ.

ບາງຄັ້ງພະນັກງານສາມາດນໍາໃຊ້ຂໍ້ມູນໃນຖານຂໍ້ມູນຂອງລັດ ແລະລັດຖະບານກາງເພື່ອຢືນຢັນການມີສິດໄດ້ຮັບຂອງທ່ານ ແລະ ປັບປຸງຄໍາຮ້ອງຂອງ ທ່ານທີ່ສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນເຖິງລາຍໄດ້ ຫຼື ສະຖານະພາບໃນປະຈຸບັນຂອງທ່ານ. ທ່ານຈະໄດ້ຮັບຈົດໝາຍຮ້ອງຂໍ້ຂໍ້ມູນ (ຫຼື ອີເມລ໌ຕາມຄວາມມັກຂອງ ທ່ານ) ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ສາມາດຢືນຢັນການມີສິດໄດ້ຮັບຂອງທ່ານ. ທ່ານມີເວລາ 15 ວັນ ເພື່ອສະໜອງຂໍ້ມູນທີ່ຮ້ອງຂໍໃນຈົດໝາຍ. ການຄຸ້ມຄອງຂອງ ທ່ານອາດຈະຖືກປິດ ຖ້າທ່ານບໍ່ໃຫ້ຂໍ້ມູນທີ່ຮ້ອງຂໍພາຍໃນວັນທີ່ກຳນົດ.

## ເປັນຫຍັງຈຶ່ງຂໍໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າສະໜອງການຢັ້ງຢືນລາຍໄດ້?

ເມື່ອບໍ່ດົນມານີ້ທ່ານໄດ້ຮັບການອະນຸມັດໃນການຄຸ້ມຄອງ Apple Health ຜ່ານ Washington Healthplanfinder ຫຼື ຕໍ່ອາຍຸການຄຸ້ມຄອງ Apple Health ຂອງທ່ານ ແລະ ຂໍ້ມູນຢູ່ໃນຖານຂໍ້ມູນຂອງລັດ ຫຼື ລັດຖະບານກາງບໍ່ກົງກັບຂໍ້ມູນລາຍໄດ້ທີ່ສະໜອງໃຫ້ໃນໃບຄໍາຮ້ອງຂອງທ່ານ.

ເບິ່ງກົດລະບຽບບໍລິຫານຂອງວໍຊິງຕັນ (Washington Administrative Codes, WAC) ເພື່ອສຶກສາເພີ່ມເຕີມວ່າເປັນຫຍັງທ່ານຈຶ່ງຖືກຖາມ ໃຫ້ສະໜອງຂໍ້ມູນນີ້:

- ລາຍໄດ້ (ສ່ວນ 1)
- ລາຍໄດ້ (ສ່ວນ2)
- ອົງປະກອບຂອງຄົວເຮືອນ

# ຂ້າພະເຈົ້າຈຳເປັນຕ້ອງຕອບຈົດໝາຍການຮ້ອງຂໍການຢັ້ງຢືນບໍ່ ຖ້າຂ້າພະເຈົ້າພຽງແຕ່ປັບປຸງຂໍ້ມູນຂອງຂ້າພະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນ?

ແມ່ນ. ຖ້າທ່ານຮ້ອງຂໍ ຫຼື ຕໍ່ອາຍຸການຄຸ້ມຄອງ Apple Health ແລະ ໄດ້ຮັບຈົດໝາຍຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ທ່ານຈຳເປັນຕ້ອງ ເພື່ອໃຫ້ພວກເຮົາສາມາດຢັ້ງຢືນການມີສິດໄດ້ຮັບຂອງທ່ານ. ການຄຸ້ມຄອງຂອງທ່ານອາດຈະປິດ ຖ້າທ່ານບໍ່ຕອບ, ເຖິງແມ່ນວ່າທ່ານຈະໄດ້ຮັບຈົດໝາຍອະນຸມັດແລ້ວກໍຕາມ.

## ຂ້າພະເຈົ້າຈຳເປັນຕ້ອງສົ່ງການຢັ້ງຢືນລາຍໄດ້ຂອງທຸກຄົນໃນຄົວເຮືອນຂອງຂ້າພະເຈົ້າບໍ່?

ແມ່ນ. ນີ້ປະກອບມີ:

- ຕົວທ່ານເອງ,
- ຄູ່ສົມລົດ ຫຼື ພໍ່ແມ່ຮ່ວມຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຢູ່ຮ່ວມກັນ ຫຼື ຍື່ນອາກອນຮ່ວມກັນຫຼັງແຕ່ງງານ, ແລະ
- ບຸກຄົນທີ່ເສຍອາກອນ ຖ້າອາກອນ ລາຍໄດ້ເຂົ້າເຈົ້າກົງກັບເກນການຍື່ນອາກອນ IRS.
  - o ເບິ່ງຂໍ້ແນະນຳການບໍລິການລາຍຮັບພາຍໃນສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບລາຍໄດ້ຜູ້ເສຍອາກອນ

## ຂ້າພະເຈົ້າຈະຮູ້ໄດ້ແນວໃດວ່າເອກະສານໃດທີ່ຈະສົ່ງເພື່ອການຢັ້ງຢືນລາຍຮັບຂອງຂ້າພະເຈົ້າ?

ເບິ່ງຕາຕະລາງຂ້າງລຸ່ມນີ້ເພື່ອຮຽນຮູ້ເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບປະເພດຂອງເອກະສານທີ່ຈະສົ່ງໂດຍອີງໃສ່ລາຍໄດ້ຂອງທ່ານ.

ປະເພດລາຍໄດ້	ແບບຟອມການຢັ້ງຢືນທີ່ຍອມຮັບໄດ້
ໃນຄົວເຮືອນບໍ່ມີລາຍໄດ້	ຈົດໝາຍຈາກນາຍຈ້າງທີ່ມີຊື່ນາຍຈ້າງ ແລະ ມີສຸດທ້າຍຂອງການເຮັດວຽກ ຄຳເວົ້າທີ່ຂຽນ ຫຼື ເວົ້າທີ່ທ່ານບໍ່ມີລາຍໄດ້ ແລະ ວັນທີສຸດທ້າຍທີ່ທ່ານໄດ້ເຮັດວຽກ
ໄດ້ຮັບລາຍໄດ້ (ລາຍໄດ້ຈາກວຽກ, ລວມທັງຄ່າແນະນຳ ແລະ ຄ່ານາຍຫນ້າ)	ສຳເນົາໃບຮັບເງິນຄ່າຈ້າງທັງໝົດໃນ 60 ວັນຜ່ານມາ; ຫຼື ຈົດໝາຍທີ່ລົງລາຍເຊັນ ແລະ ວັນທີໂດຍນາຍຈ້າງຂອງທ່ານເພື່ອລວມເອົາຄ່າແນະນຳ, ຊົ່ວໂມງເຮັດວຽກປະຈຳອາທິດ, ຄ່າຈ້າງຕໍ່ຊົ່ວໂມງ, ແລະ ຄວາມຖີ່ຂອງຈ່າຍ.
ລາຍໄດ້ຈາກການເຮັດທຸລະກິດສ່ວນຕົວ ລາຍໄດ້ຈາກການປ່ອຍເຊົ່າ ລາຍໄດ້ຈາກການເຮັດສວນ	ສຳເນົາສະບັບສົມບູນຂອງໃບແຈ້ງອາກອນຫຼ້າສຸດຂອງທ່ານລວມທັງຕາຕະລາງ ແລະ ໄຟລ໌ແນບທັງໝົດຖ້າວ່າມັນເປັນຕົວແທນທີ່ດີຂອງລາຍໄດ້ໃນປະຈຸບັນຂອງທ່ານສຳລັບໝົດປີ; ຫຼື ລາຍງານຜົນກຳໄລ ແລະ ຫຼຸດທຶນໃນ 3 ເດືອນຫຼ້າສຸດ ເຊິ່ງລວມມີລາຍຮັບທຸລະກິດທັງໝົດຕໍ່ເດືອນ, ການຫັກອອກທີ່ອະນຸຍາດ IRS, ແລະ ລາຍໄດ້ທຸລະກິດສຸດທິ
ລາຍໄດ້ຈາກປະກັນສັງຄົມ ເງິນອຸດໜູນຫວ່າງງານ ກຳໄລຈາກທຶນ ລາຍໄດ້ຈາກການປັນຜົນ ລາຍໄດ້ຈາກ IRA/401K ລາຍໄດ້ຈາກເງິນບຳນານ/ບຳເນັດ ລາຍໄດ້ຈາກດອກເບ້ຍ ລາຍໄດ້ຈາກການເສຍອາກອນໃຫ້ຊົນເຜົ່າພື້ນເມືອງ ລາຍໄດ້ຈາກຄ່າພາກຫຼວງ ຄ່າລ້ຽງດູ/ອຸດໜູນຄູ່ສົມລົດ ລາຍໄດ້ຈາກກອງທຶນພັດທະນາ (trust) ລາຍໄດ້ຈາກຕ່າງປະເທດ ລາຍໄດ້ຈາກທາງລົດໄຟ ລາຍໄດ້ຈາກອາກອນອື່ນໆ	ສຳເນົາສະບັບສົມບູນຂອງໃບແຈ້ງອາກອນຫຼ້າສຸດຂອງທ່ານ ລວມທັງກຳນົດເວລາ ແລະ ເອກະສານຄັດຕິດທັງໝົດ

# ຂ້າພະເຈົ້າຈະຮູ້ໄດ້ແນວໃດວ່າເອກະສານໃດທີ່ຈະສົ່ງໄປເພື່ອຢັ້ງຢືນການຫັກເງິນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ?

ເບິ່ງຕາຕະລາງລຸ່ມນີ້ ເພື່ອສຶກສາເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບປະເພດຂອງເອກະສານທີ່ຈະສົ່ງໂດຍອີງໃສ່ການຫັກເງິນຂອງທ່ານ.

ການຫັກເງິນ IRS ທີ່ອະນຸຍາດໄດ້ (ຂຶ້ນກັບການປ່ຽນແປງ ແລະ ຂໍ້ຈຳກັດໂດຍອີງໃສ່ກົດລະບຽບອາກອນຂອງ IRS)	ແບບຟອມການຢັ້ງຢືນທີ່ຍອມຮັບໄດ້
ອາກອນການເຮັດທຸລະກິດສ່ວນຕົວ ແຜນບຳນານການເຮັດທຸລະກິດສ່ວນຕົວ ປະກັນໄພສຸຂະພາບການເຮັດທຸລະກິດສ່ວນຕົວ ການປະກອບສ່ວນເຂົ້າບັນຊີບຳນານກ່ອນຫັກອາກອນ ການປະກອບສ່ວນເຂົ້າ ບັນຊີເງິນຝາກປະຢັດສຸຂະພາບ (Health saving account, HSA) ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທາງທຸລະກິດທີ່ແນ່ນອນ ຄຳສັ່ງສານການລ້ຽງດູ/ຜົວ/ເມຍ ກ່ອນວັນທີ 01/01/2019 ຄ່າປັບໄໝການຖອນຕົວບັນຊີປະຢັດກ່ອນກຳນົດ ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍໃນການເຄື່ອນຍ້າຍຂອງບັນດາກຳລັງປະກອບອາວຸດ ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍຂອງນັກສຶກສາ ດອກເບ້ຍເງິນກູ້ການສຶກສາ ຄ່າລົງທະບຽນນັກສຶກສາ	ສຳເນົາສະບັບສົມບູນຂອງໃບແຈ້ງພາສີຫຼ້າສຸດຂອງທ່ານລວມທັງ ຕາຕະລາງການທັງຫມົດແລະໄຟລ໌ແນບຖ້າມັນເປັນການເປັນຕົວແທນທີ່ ດີຂອງການຫັກອອກປະຈຳປີຂອງທ່ານ; ຫຼື ແບບຟອມ IRS (1098T, 1098E); ຫຼື ໃບລາຍງານປະຈຳເດືອນຫຼືປະຈຳໄຕມາດຈາກແຫຼ່ງຂອງການຫັກອອກ; ຫຼື ໃບຮັບເງິນຈາກແຫຼ່ງ

## ຂ້າພະເຈົ້າຈະສົ່ງເອກະສານຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ແນວໃດ?

- **ອອນໄລນ໌:** Washington Healthplanfinder
  - ເຂົ້າສູ່ລະບົບບັນຊີຂອງທ່ານ ແລະ ອັບໂຫລດເອກະສານຢູ່ document center
- **ແອັບມືຖື:** ໃນແອັບ WAPlanfinder (ມີທັງ iOS ແລະ Android)
- ເຂົ້າລະບົບ ແລະ ເລືອກ'Document Center' ເພື່ອສົ່ງຮູບເອກະສານຂອງທ່ານ
- **ອີເມວ:** HCA Apple Health Imaging Unit
- **ແຟັກ:** 1-855-867-4467
- **ໄປສະນີ:** Health Care Authority  
P.O. Box 45531  
Olympia, WA 98504-5531

## ຈະເກີດຫຍັງຂຶ້ນຖ້າຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໃຫ້ການກວດສອບລາຍຮັບເມື່ອມັນຖືກຮ້ອງຂໍ?

ຖ້າຂໍ້ມູນບໍ່ໄດ້ຖືກສະໜອງໃຫ້ໂດຍວັນທີກຳນົດ, ພະນັກງານ HCA ຈະພະຍາຍາມກຳນົດການມີສິດໄດ້ຮັບ Apple Health ໂດຍອີງໃສ່ຂໍ້ມູນໃນລະບົບຂອງລັດແລະລັດຖະບານກາງ. ຖ້າບໍ່ສາມາດກຳນົດການມີສິດໄດ້ຮັບຂອງທ່ານ, HCA ອາດຈະສິ້ນສຸດການຄຸ້ມຄອງ Apple Health ຫຼືປ່ຽນການຄຸ້ມຄອງເປັນໂຄງການອື່ນ (ລວມທັງໂຄງການທີ່ອີງໃສ່ລາຄາພິເສດ).

## ຂ້າພະເຈົ້າຕ້ອງໃຫ້ຂໍ້ມູນເທົ່າໃດ?

ທ່ານມີເວລາ 15 ວັນນັບແຕ່ວັນທີ່ພວກເຮົາໄດ້ສົ່ງຈົດໝາຍຮ້ອງຂໍຂໍ້ມູນໃຫ້ທ່ານຕອບ. ວັນທີຄົບກຳນົດແນ່ນອນລະບຸຢູ່ໃນຈົດໝາຍຂອງທ່ານ. ຖ້າທ່ານຕ້ອງການເວລາເພີ່ມເຕີມເພື່ອສະໜອງຂໍ້ມູນທີ່ຮ້ອງຂໍ, ທ່ານສາມາດຮ້ອງຂໍໄດ້ໂດຍການສົ່ງອີເມວຫາ **HCA Ask MAGI** ຫຼື ໂທຫາ 1-800-562-3022.